
Protokół Nr XXXII
z XXXII Sesji Rady Gminy Kluki

z dnia  31 sierpnia 2006r.

Punkt 1 – Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum
Otwarcia  sesji  dokonał  Przewodniczący  Rady  –  Grzegorz  Augustyniak 

o godz. 13 00, witając przybyłych radnych i gości .
Na stan 15 radnych obecnych było 14, w związku z tym obrady były prawomocne.  Lista 
obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.
W obradach uczestniczyli: wójt- p. Bernard Stein, skarbnik – p. Barbara Olejnik oraz  sołtysi 
Gminy. Lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 2 do protokołu.
O godzinie 1305 przybył radny K. Sikora.

Punkt 2 – Przyjęcie porządku obrad
Porządek  obrad  radni  otrzymali  wraz  z  zaproszeniem  na  sesję.  Przewodniczący 

powiedział, iż radni przed sesją otrzymali projekt uchwały intencyjnej, dotyczącej poparcia 
przebiegu drogi S-8 Wieluń – Bełchatów – Piotrków Tryb oraz projektu uchwały w sprawie 
ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla pedagogów zatrudnionych 
w szkołach prowadzonych przez Gminę Kluki.
Radny J. Konieczny powiedział,  iż to jest  niedopuszczalne, aby radni otrzymali  na sesję 
tylko zaproszenie, a materiały na sesję były dostarczane w ostatniej chwili, przed sesją jak już 
nie ma możliwości zapoznania się z nimi.
Wójt  B.  Stein  -  zaproponował  wprowadzenie  do  porządku  obrad  punktu  dotyczącego 
informacji z wykonania budżetu za pierwsze półrocze 2006r.
Skarbnik B. Olejnik – powiedziała, iż nie ma terminu, w którym przekazuje się radnym 
materiały dotyczące wykonania budżetu. Jest termin, w którym Wójt przedkłada Radzie te 
informacje, co zostało uczynione.
Przewodniczący przedstawił porządek obrad:

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
4. Sprawozdanie Wójta z działalności międzysesyjnej.
5. Informacja dotycząca wykonania budżetu za I półrocze 2006r.
6. Podjęcie innych niezbędnych uchwał:

1) Podjęcie  uchwały  w  sprawie  stanowiska  dotyczącego  przebiegu  drogi 
ekspresowej S8 Wrocław – Warszawa przez Wieluń – Bełchatów – Piotrków 
Tryb.;

2) Podjęcie  uchwały  w  sprawie  ustalenia  tygodniowego  obowiązkowego 
wymiaru  godzin  zajęć  dla  pedagogów  zatrudnionych  w  szkołach 
prowadzonych przez Gminę Kluki.

7. Interpelacje i wolne wnioski.
8. Sprawy różne.
9. Zakończenie obrad.

Innych propozycji nie było.
Za przyjęciem porządku obrad głosowali wszyscy radni.

Punkt 3 – Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
Przewodniczący  powiedział,  iż  protokół  z  ostatniej  sesji  był  do  wglądu 

w siedzibie Rady Gminy, natomiast w dniu sesji na sali obrad. Uwag do protokołu nie było. 
Za przyjęciem głosowali wszyscy radni.
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Punkt 4 - Sprawozdanie Wójta z działalności międzysesyjnej.
Wójt – p. Bernard Stein poinformował, iż w okresie międzysesyjnym:

1) Zmodernizowano  zaplanowane  do  realizacji  odcinki  dróg  w  Strzyżewicach,  Parznie-
Laskach, Roździnie oraz w Ścichawie, jednak bez odcinka 50m, który będzie wykonany 
wraz  z  Kolonią  Kaszewice.  Ustalenia  takie  spowodowane  są  konfliktem  między 
sąsiadami tej drogi, którzy w momencie wykonywania robót nie chcieli wpuścić sprzętu 
na drogę.

2) Odbyło się spotkanie w Urzędzie Miasta w  Bełchatowie w sprawie przebiegu drogi S-8. 
W spotkaniu uczestniczył Marszałek Sejmu p. Marek Jurek, posłanka p. Radziszewska i 
poseł p. Łuczak. Wójt powiedział,  iż są dwa warianty przebiegu tej  drogi przez teren 
województwa łódzkiego – północny od Łodzi przez Pabianice, Sieradz, Walichnowy i 
południowy  prowadzony  obecnym  korytarzem  drogi  krajowej  Nr  8  przez  Wieluń  i 
Bełchatów.  Samorządowcy zainteresowani  przebiegiem S8 dotychczasowym szlakiem 
krajowej ósemki złożyli apel, aby droga ekspresowa S8 przebiegała zgodnie z istniejącą 
droga  Nr  8,  co  w  znaczny  sposób  obniży  koszty  jej  budowy  i  pozwoli  zachować 
atrakcyjność gospodarczą regionu. Miejscowości położone przy dotychczasowym szlaku 
mają  zarezerwowane  od  30  lat  w  planach  zagospodarowania  tereny  pod  budowę 
obwodnic, takie tereny mają również Kluki.

Wójt powiedział, iż na dzisiejszą sesję został przygotowany projekt uchwały, aby 
Rada Gminy również poparła południowy przebieg drogi S8.
Na   9  września  zaplanowane  jest  spotkanie  z  samorządami  województw  Polski 
południowo  –  wschodniej,   dla  których  przebieg  drogi  S8  ma  również  pośrednie 
znaczenie.

3) Opracowany został Zintegrowany Program Rozwoju Gminy. Rada będzie poproszona o 
przyjęcie  tego  programu,  ale  wcześniej  zostanie  on  przedstawiony Komisjom w celu 
zapoznania się i wniesienia ewentualnych uwag.

4) Odbyły  się  uroczystości  związane  z  przekazaniem  sztandaru   Powiatowej  Straży 
Pożarnej.

5) Ogłoszony  jest  przetarg  na  I  etap  Termorenowacji  Ośrodka  Zdrowia  w  Klukach, 
dotyczący wymiany stolarki okiennej i drzwiowej w budynku.

6) Rozstrzygnięty został przetarg na drogę w Imielni, obecnie nawożony jest tłuczeń.
7) Na ukończeniu są prace związane z zagospodarowaniem skweru w Klukach.
8) Prawdopodobnie  będzie  w  tym  roku  możliwe  wykonanie  jeszcze  jednego  zadania 

dotyczącego  utworzenia  terenów  zieleni.  Starostwo  Powiatowe  dokonuje  rozliczeń 
inwestycji i najprawdopodobniej będą jeszcze środki, ale tylko na tereny zielone.

9) Uzyskaliśmy środki na budowę kawałka chodnika w Parznie, zakupu materiałów dokona 
Powiatowy Zarząd Dróg.

10) W ostatnim czasie plagą są kradzieże i niszczenie znaków drogowych. Zdarzenia te są 
zgłaszane Policji, lecz nie udaje się znaleźć winnego. Podobna sytuacja była w Domu 
Kultury, gdzie wybite zostały okna na sali widowiskowej. 

11) MZK  –  proponują  wznowienie  kursu  do  Nowego  Janowa  za  dofinansowanie 
w wysokości 1000 zł miesięcznie. 

12) Od  1  września  można  składać  wnioski  na  zwrot  wydatków  poniesionych  na  zakup 
paliwa. Dofinansowanie wynosi 145 groszy do litra oraz 38,70 zł do ha użytków.

13) Oddany został na terenie Kluki do użytkowania zajazd Turmot, a tym samym przybył 
jeden podatnik.

Pani Skarbnik powiedziała, iż chciała się ustosunkować do wypowiedzi Wójta, dotyczącej 
wybitych okien w Domu Kultury, gdyż sprawa ta dotyczy jej osobiście, ponieważ w tym 
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dniu  jej  córka  również  przebywała  przed  Domem Kultury.  Skarbnik  powiedziała,  iż  nie 
oznacza to że ta grupa młodzieży miała coś wspólnego z wybitymi szybami.
Przewodniczący Rady powiedział, iż jest to sprawa Policji.

Punkt 5 - Informacja dotycząca wykonania budżetu za I półrocze 2006r.
Plan budżetu na dzień 30.06.2006 po stronie dochodów wynosi kwotę 7.099.636,00 

zł, a po stronie wydatków 7.315.569 zł.
Dochody zostały zrealizowane do kwoty 3.715.480,92 zł, co stanowi 52,3 % planu, wydatki 
natomiast zostały wykonane do kwoty 3.059.125,64 zł, co stanowi 41,8% planu. W stosunku 
do lat poprzednich wskaźnik wykonania jest dość wysoki, ponieważ w pierwszym półroczu 
udało  się  wykonać  część  inwestycji.  Procedury  przygotowania  inwestycji  są  dość 
czasochłonne,  więc  pozostałe  inwestycje  są  w  trakcie  realizacji,  bądź  wkrótce  będą 
realizowane.
Na  dzień  dzisiejszy  plan  budżetu  wynosi  7.110.641  –  dochodów  oraz  7.326.574  zł 
wydatków.
Radny J. Dymiński spytał, czy starczy środków na drogę w Kaszewicach.
Wójt odpowiedział, iż wystarczy tylko na I etap.
Więcej pytań nie było.
Wykonanie budżetu za pierwsze półrocze stanowi załącznik nr 3 do protokołu.

Punkt 6 - Podjęcie innych niezbędnych uchwał:
1) Podjęcie  uchwały  w  sprawie  stanowiska  dotyczącego  przebiegu  drogi  

ekspresowej S8 Wrocław – Warszawa przez Wieluń – Bełchatów – Piotrków 
Tryb.

Przewodniczący  Rady  G.  Augustyniak  powiedział,  iż  Wójt  przybliżył  sprawę  w 
swoim sprawozdaniu z okresu międzysesyjnego.
Radny J. Konieczny powiedział, iż 9 lipca został złożony protest w GDDKiA w Warszawie 
oraz do Komisji Infrastruktury przy Sejmie RP w sprawie modernizacji dotychczasowej 8. 
Mieszkańcy  chcą,  aby  była  obwodnica  Kluk,  a  są  przeciwni  temu,  żeby  pozostał 
dotychczasowy przebieg. W tej sprawie radny wraz z radnym J. Gawronem spotkali się z 
marszałkiem sejmu p. M. Jurkiem, na ręce którego również został złożony protest.
Poseł obiecał wspierać działania mieszkańców Kluk.

Wójt  powiedział,  iż   pojedynczy głos w sprawie S-8 nie będzie się liczył,  dlatego 
projekt  uchwały  wyrażający  stanowisko  całej  Rady  zostanie  przekazany  do  GDDKiA, 
Ministerstwu  Transportu  i  Budownictwa,  Komisji  Oceny  Przedsięwzięć  Inwestycyjnych, 
Komisji Wspólnej Rządu i Samorządu Terytorialnego. Tożsame uchwały mają być również 
podjęte przez pozostałe zainteresowane samorządy.
Radca prawny p.  A. Domański – powiedział,  iż Rada podejmuje swoje decyzje w formie 
uchwały, a w tym przypadku jest to uchwała intencyjna, w sprawie stanowiska dotyczącego 
przebiegu drogi.
Więcej pytań nie było.
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały.
Za przyjęciem głosowali wszyscy radni.

UCHWAŁA  NR     27/XXXII /06
RADY GMINY  KLUKI
z dnia  31 sierpnia  2006 r.

w sprawie  stanowiska dotyczącego przebiegu drogi ekspresowej S8
Wrocław – Warszawa przez Wieluń - Bełchatów – Piotrków Trybunalski

Uchwała stanowi załącznik nr 4 do protokołu.
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2) Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru 
godzin zajęć dla pedagogów zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez  
Gminę Kluki.

Wójt powiedział, iż Rada Gminy ustala wymiar godzin dla pedagoga dla szkół Gminy 
Kluki.
Radny J. Konieczny – spytał, jak było poprzednio?
Wójt  B.  Stein –  odpowiedział,  iż  nie  było  pedagoga  do  tej  pory.  Z  zaleceń  kuratorium 
i Ministerstwa edukacji wynika, że pedagog musi być.
Radny K. Sikora – spytał czy są jakieś widełki?
Przewodniczący Rady – Z ustawy wynika, iż 25-28 godzin, a projekt uchwały zakłada 25 
godzin.
Wójt – powiedział, iż pedagog to osoba, która pomaga w sprawach wychowawczych.
Radna E.  Siewiera powiedziała,  iż  w  projekcie  jest  tak  napisane  niejednoznacznie,  czy 
1 pedagog na wszystkie szkoły, czy każda szkoła będzie miała pedagoga.
Wójt powiedział, iż szkoły wielokrotnie apelowały o pedagoga. Pedagog był zatrudniony na 
umowę zlecenie, lecz było to za mało.
Radni zastanawiali się czy byłoby możliwość zatrudnienia pedagoga na umowę zlecenie ze 
środków pochodzących z  zezwoleń na sprzedaż alkoholu,  którymi dysponuje Komisja  ds. 
rozwiązywania problemów alkoholowych.
Radny  K.  Sikora spytał,  czy  etat  ten  będzie  wchodził  do  subwencji?
Wójt – Etat ten liczy się w algorytmie do subwencji.
Skarbnik – do tej pory radziliśmy sobie w ten sposób, że pedagog był zatrudniany ze środków 
na  przeciwdziałanie  alkoholizmowi,  więc  może  to  dalej  kontynuować?  Środki  te  są 
dyrektywne,  więc  na  nic  więcej  nie  można  ich  spożytkować.  Pedagog  mógłby  być 
zatrudniony na umowę cywilnoprawną i służyć pomocą w placówkach oświatowych.
Wójt odpowiedział, iż jego zdaniem taka forma zatrudnienia nie jest rozwiązaniem, ponieważ 
pedagog – nauczyciel merytorycznie odpowiada przed dyrektorem szkoły, a w takiej sytuacji 
dyrektor  nie  jest  pracodawcą.  Poza  tym pedagog na  dwie  godziny  i  to  tylko  przez  kilka 
miesięcy, to nie jest rozwiązanie problemu.
Radni mieli wiele pytań w tej sprawie,  w związku z tym na sesję  została poproszona p. 
Karpińska, więc temat ten został odłożony do czasu jej przybycia.

Punkt  7  i 8 - Interpelacje i wolne wnioski oraz sprawy różne.
Przewodniczący  Rady  odczytał  pisma,  które  wpłynęły  do  Rady  w  okresie 

międzysesyjnym. 
Pisma  dotyczyły  lokalizacji  chodnika  przy  drodze  powiatowej  oraz  budowy chodnika  od 
strony szkoły,  przy skwerku w Klukach.(Pisma stanowią załącznik nr 5 i 6 do protokołu).
Wójt wyjaśnił, iż od strony szkoły będzie chodnik zrobiony właśnie przy skwerku, ponieważ 
jest  zasadny,  dla  estetyki  „trójkąta”,  jak i  dla  wygody mieszkańców. Wójt  powiedział,  iż 
pojawiły się jakieś niesprawdzone informacje o parkingu, a także w tej sprawie był również 
artykuł  w  prasie.  Informacja  taka  jest  nieprawdziwa,  nie  było  żadnych  przygotowań  do 
budowy parkingu w tym miejscu.
Natomiast chodnik wnioskowany w drugim piśmie, swego czasu istniał, ale był tak bardzo 
uczęszczany, że został zarośnięty trawą.
W sprawie tego chodnika należy wnioskować do Pawiatowego Zarządu Dróg, ponieważ jest 
to chodnik przy drodze powiatowej. Środki, które mamy w tym roku są przeznaczone na inny 
odcinek.
Radny M. Owsik powiedział, iż skwer ładnie wygląda, tylko nieładnie wyglądają pojemniki 
na odpady segregowane. Radny zaproponował, aby znaleźć inne miejsce dla tych koszy, może 
właściciel  szkoły  oddałby  część  swojej  działki  na  ustawienie  pojemników.  Radny 
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zaproponował,  jeśli  nie  jest  sprzedany  1  ar  obok  szkoły,  aby  wydzielić  parę  metrów na 
postawienie koszy.
Radny  J.  Konieczny podzielił  się  swoimi  uwagami  dotyczącymi  wykonania  skweru, 
a mianowicie stwierdził, iż nie tak to sobie wszystko wyobrażał. Radny powiedział, iż źle 
było wykonanie  pryskanie  chwastu,  a  teraz  perz  ściga  się  z  posianą  trawą,  klomb został 
wykonany niegodnie ze sztuką budowlaną. Radny uważa, iż klomb wykonany w ten sposób 
po zimie przemarznie i mróz wszystko rozsadzi, jest to marnowanie publicznych pieniędzy. 
Wiele do życzenia mają również krzewy i drzewka, które zostały posadzone, ponieważ jego 
zdaniem są to rośliny które są w drugim gatunku. Nie chodzi o to, aby to były duże rośliny, 
ale żeby były ładne, w pierwszym gatunku. Ławki również miały być inne, ładniejsze, były 
inaczej  zamontowane,  dopiero  po  zwróceniu  uwagi  zostały  zamontowane w inny sposób. 
Poza tym krawężniki, które układają nasi pracownicy powinny być też inaczej zamontowane, 
tzn. za ławkami.
Sprawa  parkingu  pojawiła  się,  ponieważ  zostawione  było  miejsce  od  strony  szkoły,  nie 
obsiane, ani nie przygotowane do obsadzenia roślin.
Radny odniósł się również do pisma dotyczącego chodnika przy drodze powiatowej. Radny 
powiedział,  iż  w tamtym kierunku przemieszcza  się  bardzo  wiele  osób,  istniejący  od  lat 
chodnik jest zarośnięty, płyty nierówne, więc nikt nie idzie chodnikiem, tylko ulicą, a to jest 
niebezpieczne.
Wójt –  wyjaśnił,  iż  pierwotnie  od  strony  szkoły  miała  być  skarpa  porośnięta  krzewami, 
jednak  koncepcja  została  zmieniona.  Nasadzenia  ładniejszych  roślin  będą  dopiero 
wykonywane przed odbiorem, ponieważ wykonawca obawiał się kradzieży roślin.
Co  do  techniki  wykonania  klombu,  wójt  powiedział,  iż  zwracał  uwagę  na  argumenty 
zgłaszane przez radnego Koniecznego. Wykonawca powiedział,  iż nie  wykłada się takich 
klombów folią i bierze odpowiedzialność za jego wykonanie.
Radny K. Sikora spytał jak wygląda sprawa „trójkąta” w Kaszewicach?
Wójt  powiedział, iż będzie możliwość pozyskania dodatkowych środków z PFOŚ, m.in. na 
zieleń w Kaszewicach.
Radny J. Konieczny – zgłosił wniosek, aby Rada zdecydowała, czy ma być podjęta przez 
Komisję  Rewizyjną  kontrola  zamontowania  rynien  w  nowej  szkole,  czy  są  atesty  na 
zastosowane  materiały  i   czy  roboty  zostały  wykonane  zgodnie  z  dokumentacją.  Radny 
powiedział,  iż  poruszał  tę  sprawę  na  poprzedniej  sesji,  jednak  Przewodniczący  Komisji 
Rewizyjnej nie podjął żadnych działań.
Przewodniczący  Rady poddał  pod  głosowanie  wniosek  zgłoszony  przez  radnego 
J. Koniecznego.
Za przeprowadzeniem wnioskowanej kontroli wnioskowało 6 radnych, 9 wstrzymało się od 
głosu.
Radny J. Konieczny spytał również dlaczego wykonywana jest tylko część Termorenowacji 
Ośrodka  Zdrowia,  a  nie  całość.  Budżet  był  zatwierdzany  na  całość,  a  mówi  się  tylko  o 
oknach, więc radni zostali wprowadzeni w błąd.
Wójt odpowiedział,  iż  nie  uzyskaliśmy  dotacji  z  Wojewódzkiego  Funduszu  Ochrony 
Środowiska i środków mamy tylko na wymianę okien i drzwi.
Radny J.  Konieczny powiedział,  iż  trzeba  było  się  zapytać  radnych,  co  w  tej  sytuacji, 
ponieważ jest niezgodnie z tym co Rada chciała.
Następne  pytanie  radnego  dotyczyło  wykonania  budżetu,  a  mianowicie  Oświetlenia   uli, 
placów  i  dróg.  Radny  zapytał  o  wykonanie  poz.  zakup  usług  remontowych,  tzn.  gdzie 
przeprowadzono te remonty, w jakim zakresie, co zrobiono i za ile.
Wójt odpowiedział, iż w tej chwili pieniądze te nie są jeszcze wykorzystane.
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Kolejne  pismo,  które  odczytał  Przewodniczący  Rady  dotyczyło  poinformowania 
radnych w sprawie zmian w podziale Powiatu Bełchatowskiego na okręgi  wyborcze oraz 
ustalenia ich numerów, granic i liczby radnych wybieranych w każdym okręgu.
Gmina Kluki znajduje się w V okręgu  wraz z gminą Szczerców, Rusiec i Kleszczów, a liczba 
wybieranych radnych wynosi 4.

Radna D. Stankowska – czy w poz. budżetu – zakup usług remontowych na oświetlenie 
uliczne ile środków jest przeznaczonych na Ścichawię?
Wójt odpowiedział, iż robiona jest dokumentacja, będą przygotowane kosztorysy.
Radny B. Trzmiel – na jakie odcinki wykonywana jest dokumentacja?
Wójt  - na przedłużenia istniejących odcinków.
Skarbnik powiedziała, iż te pieniądze są przydzielone do Kaszewic, Ścichawy i do Roździna.
Radny M. Owsik – na poprzedniej sesji zgłaszał dziury w asfaltach.
Wójt  odpowiedział,  iż dostaliśmy 8 t masy asfaltowej, i  na ten moment wszystko zostało 
wykorzystane, nie tylko na naprawy w ramach gwarancji, ale również na pozostałe dziury.
Pozostałe będą załatane przy okazji wykonywania  dróg w okolicy.

O godzinie 14.45 Przewodniczący ogłosił 15 minutową przerwę.
Po przerwie obrady zostały wznowione.

Na sesję przybyły p. H. Owsik, p. Z. Miernik, p.W. Drzewosz i p. M. Karpińska.
Przewodniczący Rady poprosił o przybliżenie radnym sprawy zatrudnienia pedagoga.
P. M. Karpińska Kierownik ZOS Gminy Kluki powiedziała, iż etat pedagoga jest potrzebny. 
Pedagog zatrudniony byłby w SP w Klukach, jednak będzie również pełnił dyżury w szkołach 
w Parznie i w Kaszewicach. Etat ten byłby płacony z naszych środków.
Skarbnik  –  spytała  p.  dyrektorki  szkół  o  pomoc  świadczoną  przez  pedagoga  na 
dotychczasowych warunkach.
Pani H. Owsik – powiedziała, iż pomoc pedagoga w szkołach jest bardzo potrzebna, w celu 
rozwiązywania problemów wychowawczych. Do tej pory pedagog był zatrudniany okresowo 
przez  4  godziny,  raz  na  dwa  tygodnie.  To  nie  wystarczało.  Pedagog  powinien  również 
wspierać wychowawców w pracach wychowawczych. 
Radca prawny A. Domański – powiedział, to że istnieje  potrzeba zatrudnienia pedagoga nie 
podlega  dyskusji.  Musi  to  być  osoba  o  odpowiednich  kwalifikacjach  i  niewątpliwie 
podporządkowana  służbowo dyrektorowi szkoły. P. Domański powiedział, iż jego zdaniem 
nie jest możliwy transfer środków z funduszu przeciwalkoholowego na fundusz wynagrodzeń, 
którym dysponuje dyrektor szkoły, zatrudniając nauczyciela. Środki z tego funduszu  można 
przeznaczyć tylko na cele związane z przeciwdziałaniem alkoholizmowi określone w ustawie. 
Zakres  działań  pedagoga  szkolnego  jest  szerszy,  niż  realizacja  pewnych  działań 
profilaktycznych z zakresu przeciwdziałania alkoholizmowi.

Obrady sesji opuścił radny K. Sikora.
Radni po przedyskutowaniu tych spraw przystąpili do głosowania nad projektem uchwały.
Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 9 radnych, 5 wstrzymało się od głosu.

UCHWAŁA NR 28/XXXII/06
RADY GMINY KLUKI
z dnia 31 sierpnia 2006r.
w  sprawie  ustalenia  tygodniowego  obowiązkowego 
wymiaru godzin zajęć dla pedagogów zatrudnionych 
w szkołach prowadzonych przez Gminę Kluki

Uchwała stanowi załącznik nr7  do protokołu.
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Obrady opuściły dyrektorki szkół.
Następnie radni zgłaszali  różne sprawy, ich nurtujące:

1. Radny  W.  Ociepka  zgłosił  wniosek,  aby  podjąć  rozmowy  z  MZK  w  sprawie 
przedłużenia  linii  autobusu  do  Nowego  Janowa,  ponieważ  jest  problem  z 
komunikacją. Autobus PKS nie chce zatrzymywać się.

2. Radny  Cz.  Siewiera  –  zgłosił  konieczność  naprawy  drogi  w  Żarze,  w  kierunku 
Puszczy oraz załatanie dziury w Chmielowcu.

3. Radny B. Trzmiel – zgłosił, iż konieczny jest zakup wiaty przystankowej, ponieważ 
zaczął się rok szkolny, dojeżdża dużo młodzieży i nie ma gdzie się schować w razie 
deszczu.

Wójt  odpowiedział,  iż  zakup  wiaty  został  wstrzymany,  ponieważ  zgodnie  z 
koncepcją modernizacji drogi Nr 8 przystanki mają być w innych miejscach.
W projekcie nie były uwzględnione lewoskręty wielokrotnie wnioskowane dla poprawy 
bezpieczeństwa ( Podwódka i Osiedle). Zostało wystosowane pismo w tej sprawie i na 
chwile obecną zostały uwzględnione.
4. Radna D. Stankowska zgłosiła,  iż źle jest  rozwiązany zjazd w kierunku Ścichawy. 

Radna  zgłosiła  również,  iż  Komisja  Infrastruktury  wnioskowała  o  zabezpieczenie 
środków w budżecie na odśnieżanie dróg oraz o dowiezienie tłucznia jeszcze do 3 
miejscowości – Laski, Osina i Ścichawa, ponieważ jest za mało nawiezione.

Wójt  -  Środki  na zimowe utrzymanie dróg są skumulowane razem w drogach. 
Kwota taka zawsze jest rezerwowana, mimo że trudno przewidzieć, jaka będzie zima.
5. Radny  R.  Śniady  –spytał  czy  będzie  naprawiona  droga  w  Ciszy  ,  w  kierunku 

Hofmana.
Wójt odpowiedział, iż Gmina Szczerców zadeklarowała się, iż zrobią ten odcinek i 

ma zapewnienie Wójta, że będzie na pewno zrobione.
Radny  zgłosił,  aby  dowiesić  jeszcze  jedną  lampę  obok  posesji  Rozwandowicz  – 
Wróblewscy.
6. Radny J. Dymiński spytał o projekt wodociągu w Osinie.

Wójt odpowiedział, iż projekt będzie zrobiony.
Sołtys Żelichowa R. Hibner powiedział, iż tylko w Żelichowie nic się nie robi. Zgłosił, 
aby wyrównać dziury w drodze oraz zgłosił, aby wyrównać drogę na Boży Dar.
Wójt  powiedział,  iż  droga  do  Bożego  Daru  niszczona  jest  przez  Nadleśnictwo. 
Uzgodnienia są takie, że jak skończą naprawią.

Więcej pytań nie było.

Punkt 9 - Zakończenie obrad.

O  godzinie  15.35  Przewodniczący  Rady  podziękował  wszystkim  za  przybycie 
i zakończył obrady.

…………………………………
Protokołowała: Bożena Wieczorek Przewodniczący Rady
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